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Protokół nr RG.0002.31.2021 

z XXXI Sesji Rady Gminy Kobiór 

z dnia 26 sierpnia 2021 r. 

 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Przemysław Sawicki. Otworzył on sesję 

i stwierdził  prawomocność obrad. 

Obecnych 14 radnych, w posiedzeniu uczestniczył również Eugeniusz Lubański – Wójt, Gabriela 

Zając – Skarbnik, Marcin Kędzior – kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej. 

 

Przewodniczy przedstawił porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum.    

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 30.06.2021r. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobiór na 2021 rok. 

6.  Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kobiór na lata 2021 – 2027. 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 

8.  Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 

Regulaminu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie z budżetu Gminy Kobiór inwestycji 

związanych ze zmianą systemu ogrzewania na ogrzewanie proekologiczne w budynkach 

mieszkalnych jednorodzinnych na terenie Gminy Kobiór w roku 2021 

9.  Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały w sprawie zmian 

regulaminu zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Kobiór 

na rok szkolny 2021/2022. 

11. Sprawy bieżące. 

12. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

13. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący wniósł o wprowadzenie zmiany w porządku obrad – dodanie w punkcie 11 

pozycji: „rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości przy ul. Centralnej 12 w Kobiórze“. Kolejne punkty porządku zostaną przesunięte na 

dalsze pozycje. 

Zmieniony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 30.06.2021r. 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 

 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt przedstawił najważniejsze sprawy, które miały miejsce w okresie od 1.07 do 26.08. 

 

Radna Paulina Myszor zapytała czy Urząd Gminy posiada informację ile osób skorzystało 

z mobilnego punktu szczepień w dniu 15.08. Wójt odpowiedział, że było to ponad 90 osób. 

 

Radny Przemysław Sawicki zapytał kiedy rozpoczną się prace remontowe na ulicach Orlej i 

Łukowej. Wójt odpowiedział, że w poniedziałek nastąpi podpisanie umowy z wykonawcą, a 
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przekazanie placu budowy nastąpi do 7 dni. Rozpoczęcie prac jest już kwestią harmonogramu prac 

wykonawcy. 

 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobiór na 2021 

rok. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji połączonych 

Rady Gminy. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

6.  Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kobiór na lata 2021 – 2027. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji połączonych 

Rady Gminy. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji połączonych 

Rady Gminy. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

8.  Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 

Regulaminu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie z budżetu Gminy Kobiór inwestycji 

związanych ze zmianą systemu ogrzewania na ogrzewanie proekologiczne w budynkach 

mieszkalnych jednorodzinnych na terenie Gminy Kobiór w roku 2021 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji połączonych 

Rady Gminy. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

9.  Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały w sprawie 

zmian regulaminu zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji połączonych 

Rady Gminy. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Kobiór na rok szkolny 2021/2022. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji połączonych 

Rady Gminy. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

11.  Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości przy ul. Centralnej 12 w Kobiórze. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji połączonych 

Rady Gminy. Uchwała została przyjęta – 13 głosów za, 1 wstrzymujący się. 

 

12. Sprawy bieżące. 

 

Nie zgłoszono spraw bieżących. 

 

13. Interpelacje, zapytania i wnioski. 
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Radny Czesław Świerkot zapytał czy plac zabaw przy ulicy Rzecznej będzie gotowy w miesiącu 

czerwcu. Wójt odpowiedział, że oczekuje się, że plac będzie gotowy już wczesną wiosną. 

 

Radna Paulina Myszor zapytała czy poczyniono kroki w sprawie powstania dodatkowego punktu 

składowania odpadów zielonych. Wójt odpowiedział, że sprawa nie jest jeszcze zakończona. 

Radny Przemysław Sawicki zadał pytanie czy z omawianego punktu będzie mógł skorzystać każdy 

mieszkaniec. 

W odpowiedzi na powyższe pytania Wójt wyjaśnił, że jeśli punkt powstanie to będzie służył 

jedynie do tymczasowego składowania odpadów przed wywiezieniem ich na kompostownię. 

Zdaniem wójta przed otwarciem warto byłoby skorzystać z doświadczeń innych gminy. Punkt 

powinien być ogrodzony i monitorowany, należałoby też zapewnić jego obsługę co wiąże się z 

kwestiami finansowymi. 

 

Radny Czesław Świerkot nawiązał do kwestii odpadów zielonych – zapytał czy gmina świadczy 

usługi zrębkowania gałęzi dla mieszkańców. Poruszył też kwestię utrzymania porządku  ulic m. in.  

Centralnej, wiadukcie – przy krawężnikach pozostają resztki nieczystości, rośnie wysoka trawa. 

Wójt odpowiedział, że utrzymanie ulicy Centralnej należy do Zarządu Dróg Wojewódzkich. 

Okresowo wysyła się do Zarządu monity w sprawach porządkowych i po jakimś czasie spotykają 

się one z reakcją. Poinformował, że dokona się zgłoszenia w sprawie wiaduktu. Jeśli chodzi o 

sprawę zrębkowania to gmina nie może świadczyć takich usług. Na terenie Kobióra funkcjonuje 

jednak podmiot, który je świadczy, jest też firma dendrologiczna z Gostyni. Nie ma jednak wiedzy 

czy firmy te odbierają powstałe odpady. 

 

14. Zakończenie obrad. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodniczący zamknął sesję. 


